
2020.08.24 - Referat Skolebestyrelsesmøde Skoledistrikt Vest  
Kl. 18.30-21.00 på Bangsbostrand skoleafdeling 

Fraværende: Carsten V, Karina, Lars Chr.  

 

1. Godkendelse af dagsordenen - 
Der blev startet med præsentation af medlemmerne.  

Dagsordenen godkendt. 

2. Status på skolestart og opsamling på corona 
Vi er tilbage til fuldt skema, som vi kender det. Der har været travlhed omkring klargøring af lokaler 

forud for skolestart og indarbejdelse af covid19-retningslinjer. Der har måttet justeres ude på 

skolerne, da det fulde skema kræver andre løsninger. Bl.a. er faglokalerne taget i brug, hvilket 

kræver særlige forholdsregler. 

Der skal udleveres mundbind til kørselsberettigede elever over 12 år. Forældre må igen komme på 

skolen, når det er nødvendigt. 

Kantinerne er også kommet i brug med indarbejdelse af særlige retningslinjer herfor. 

Nye børn modtaget på afdelingerne på forskellig måde. Det er gået fint. Enkelte nye børn kommet 

på modtagecentret. 

Vi vil udnytte erfaringerne fra hjemsendelsesperioden, hvis vi på et tidspunkt må hjemsende 

enkeltelever, hele klasser eller lærere. Desuden er der indhentet erfaringer, som også kan udnyttes 

i normal undervisning. 

Der opfordres til at kommunikere til forældrene, hvorledes man håndterer håndhygiejne. 

3. Orientering v. Anja og Kristian, ang. Bangsbostrand 
Herunder fremvisning af nybyggeri siden sidst. 

Kristian startede med en lidt nærmere præsentation af sig selv. 

Anja orienterede om 1. skoledag og det nye i, at alle elever rullede ind på samme tid i august. Det 

har været en stor fordel. Makkerordningen er afløst af makkerklasser. Covid19-retningslinjer virker 

dog pt. begrænsende i forhold til for alvor at bringe makkerklasserne i spil i dagligdagen. 

Der er også startet børn i særlige udfordringer. Generelt bliver der iværksat særlige tiltag over for 

denne gruppe børn. Dette område er i kraftig udvikling på skolen. Det betyder samlet set, at flere 

børn inkluderes på skolen fremfor at komme i specialtilbud. Denne indsats er bl.a. en udløber af 

”Projekt Anerkendt”. 

Herefter var der rundvisning af nye og renoverede lokaler. Desuden er P-pladsen mod vest blevet 

udvidet. Der var ganske enkelt for få P-pladser før. Et medlem påpegede, at trafikkaos omkring 

skolen ikke hermed er løst. Forskellige problemstillinger og forslag blev løftet. Problemstillingen 

tages op på et senere møde. 

 



 

4. Dialogmøde d. 24. november kl 19-21  
Hvem ønsker at deltage i at planlægge? 

Planlægning af dialogmødet foretages på mødet 22/9. 

5. Kommende aktiviteter for skolebestyrelsen 
Visionsseminar 6/10 – 17/11 

Inklusionsstrategi – fokusgruppeinterview  

Hele bestyrelsen deltager i visionsseminar. 

Søren, Brian, Carsten V og Gitte Broholm deltager i fokusgruppeinterview. 

6. Orientering ved Jette og Maria 
Der vil i kommende skoleår være særlig fokus på læsning. Der er tilført øremærkede midler til 

området. Der vil blive ansat en person med særlig indsigt på området hurtigst muligt. Der vil blive 

uddannet læsevejledere i Ravnshøj, Bangsbostrand og på Heldagsskolen. 

Endnu et fokuspunkt bliver teknologiforståelse. Det bliver obligatorisk i skoleåret 21/22. Vi vil bruge 

indeværende skoleår som prøvebane. Der vil blive afprøvet nogle forsøg af udvalgte teams rundt på 

afdelingerne. Det primære fokus vil være rettet imod indskoling og mellemgruppe. Også her er der 

tilført øremærkede midler. Der er allerede foretaget flere indkøb på afdelingerne, som skal 

understøtte indsatsområdet. 

Økonomifølgegruppen inviteres til budgetopfølgning 7. september 15.30. 

7. Status og drøftelse af fremtidigt skolebestyrelsesarbejde 
Arbejdet med årshjul  

Samarbejde 

Skoleårets bestyrelsesmøder, alle møder 18.30-21 medmindre andet meldes i indkaldelsen 

24/8 Bangsbostrand 

22/9 Gærum 

27/10 Heldagsskolen 

16/12 Ravnshøj – kl 17.00 

28/1 Bangsbostrand 

8/3 Gærum 

14/4 Heldagsskolen 

27/5 Bangsbostrand 

16/6 Ravnshøj 

Maria ønsker at blive aflastet i bestyrelsesarbejdet. Forskellige løsninger blev drøftet. Brian lovede 

at tage over på udvalgte opgaver. Carsten K. lover at være mødeansvarlig 22/9. 

Et medlem efterlyste, at fokus i bestyrelsesarbejdet blev flyttet lidt væk fra økonomi. 

8. Eventuelt 
 


